
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 15
Nové Sady

Č. 10 / 2024 07. 10. 2024 / 19:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Bc. Hampl Stanislav, DiS., Ing. Rakovský Jan, Ing. arch. Grasse Pavel, PhDr. Adamíková
Alena, Krátký Jaroslav, Bc. Přibylová Miluše, Ing. Přenosil Julius, doc. RNDr. Vašut Radim
Jan, Ph.D.

Omluveni: Ing. Jirotka Martin

Hosté: MPO 192, D. Novák, J. Široký, M. Jordán, Z. Novotná

Z celkového počtu 11 členů se zúčastnilo 8, komise na svém jednání byla usnášeníschopná.

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
Program schůze schválen

Komise souhlasí
Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

1.1 Vystoupení zástupců MPO a PČR
Podněty občanů nebo členů adresované přítomným zástupcům MPO a PČR.

1.2 Podněty občanů
Projednání podnětů občanů (přednesené osobně, obdržené emailem).

1.3 Podněty, žádosti a oznámení MMOL
Oznámení MMOL, diskuze k žádostem o vyjádření.

1.4 Různé
Další body jednání dle podnětů členů komise.

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR
Bez diskuze.

3 Vystoupení hostů

3.1 Kontejnerové stání na ul. Stř. Novosadská
Pan M. Jordán upozornil na problém cyklostezky postavených kontejnerů při sjezdu cyklostezky na konci ul. Stř.
Novosadská. Žádá, jestli nelze vytvořit nějaké stání, které bude bezpečné, protože přes kontejnery není možné
vyjet, není vidět. Navrhuje vytvořit záliv, případně přesunout.

3.2 Parkování na ul. Andělská
Pan M. Široký (osobně) upozornil na problematické parkování na ul. Andělská. Doporučoval variantu
zjednosměrnění ulice. Členové Komise diskutovali o zdejší situaci, a že vyčká na šetření ODÚR.

3.3 Radar na Slavonínské
Pan D. Novák (osobně) a pan J. Vrána (email ze dne 13.9.2024) se dotazují na možnost umístit radar měřící



rychlost na ul. Slavonínská, zejména u přechodu pro chodce v blízkosti ul. Loudova a ul. Požárníků představují
rychle jedoucí automobily bezpečnostním rizikem. 

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Starší požadavky
Zápis č. 4/2024 ze dne 08. 04. 2024: Revitalizace veřejné zeleně na prostranství na ul. Myslbekova a na
Švýcarském nábřeží - Předáno
Zápis č. 4/2024 ze dne 08. 04. 2024: Výstavba krátkého propojovacího úseku chodníku na ul. U Dětského
domova - Před uzavřením
Zápis č. 5/2024 ze dne 06. 05. 2024: Řadové garáže - prověření - V realizaci
Zápis č. 5/2024 ze dne 06. 05. 2024: Neoralův rybník - stavba - Před uzavřením
Zápis č. 5/2024 ze dne 06. 05. 2024: Oprava herních prvků dětského hřiště ve vnitrobloku domů na ul.
Zikova/Trnkova - V realizaci
Zápis č. 5/2024 ze dne 06. 05. 2024: Informační tabule u kaple NPPM - Předáno
Zápis č. 5/2024 ze dne 06. 05. 2024: Nová cyklostání. - Vyřešené
Zápis č. 5/2024 ze dne 06. 05. 2024: Čištění krajských silnic na Nových Sadech - Vyřešené
Zápis č. 6/2024 ze dne 03. 06. 2024: Umístění reklamních ploch - Předáno
Zápis č. 6/2024 ze dne 03. 06. 2024: Vybudování nebo rekonstrukce chodníku k bytovému domu Fischerova
685/34,36 - Předáno
Zápis č. 6/2024 ze dne 03. 06. 2024: Informace o vývoji revitalizace veřejného prostranství na Švýcarském
nábřeží - Předáno
Zápis č. 7/2024 ze dne 01. 07. 2024: Informace k plánovanému mostu na polderu U Rybářských stavů -
Předáno
Zápis č. 7/2024 ze dne 01. 07. 2024: Nebezpečná dopravní situace na ul. Voskovcova - Předáno
Zápis č. 7/2024 ze dne 01. 07. 2024: Bezbariérový přístup na parkoviště na ul. Voskovcova 1-7 - Předáno
Zápis č. 7/2024 ze dne 01. 07. 2024: Poškozená socha na ul. Rožňavská - Předáno
Zápis č. 7/2024 ze dne 01. 07. 2024: Cyklostezka u restaurace Bohemia - Předáno
Zápis č. 9/2024 ze dne 02. 09. 2024: Výsadba zeleně na ul. Mánesova a Rooseveltova a kalkulace následně
péče - Nevyřešené
Zápis č. 9/2024 ze dne 02. 09. 2024: Parkování v blízkosti rekonstruovaného výměníku tepla na ul. Trnkova -
Nevyřešené
Zápis č. 9/2024 ze dne 02. 09. 2024: Oprava scházející cedule označení ulice - Nevyřešené

5 Projednávané záležitosti

5.1 Převod peněz na povodněmi postižený Chmoutov
Radní V. Tichák žádá o převedení nevyužitých finančních prostředků na obnovu MČ Chomoutov, která byla v
září postižena povodněmi. 

Usnesení:
Přestože by Komise ráda finančně přispěla na obnovu MČ Chomoutov, nedisponuje bohužel částkou, kterou by
mohla převést. 

Komise nesouhlasí
Pro: 0 Proti: 8 Zdržel se: 0

5.2 Nefunkční ampliony
Pan R. Zezula (email ze dne 17.9.2024) upozorňuje na nesrozumitelnost hlášení z místní amplionů.

Usnesení:
.

Pro: 0 Proti: 0 Zdržel se: 0

5.3 Zákaz nočního parkování dodávek
Pan M. Gubek (email ze dne 19.9.2024) se dotazuje, kdy bude zaveden avízovaný zákaz nočního parkování
dodávek v obytných zónách na Nových Sadech.

Usnesení:
Komise požadavek podporuje, situace na některých díky parkování velkých nákladních dodávek je kritická.

Pro: 0 Proti: 0 Zdržel se: 0

5.4 Dotaz na rekonstrukci ulice Rokycanova
Paní D. Sztwiertnia Hellová (email ze dne 24.9.2024) se dotazuje, zda bude pokračova rekonstrukce ul.
Rokycanova směrem od ulice V Kotlině až po ul. Za Poštou, případně dále. 

5.5 Projekt spolku Podané ruce
Paní D. Sztwiertnia Hellová (email ze dne 24.9.2024) se dotazuje na nákup nemovitosti V Kotline 401/16
Společností Podané ruce, a ve které je plánovaná realizace projektu Zvýšení dostupnosti, kapacity a kvality



sociálních služeb pro uživatele návykových látek Společnosti Podané ruce o.p.s. v Olomouci. Dotazuje se, zda
má KMČ k dispozici k tomu nějaké inforamce. 

Usnesení:
Komise nemá žádné informace a zásah do projektu není v naší kompetenci.

Pro: 0 Proti: 0 Zdržel se: 0

5.6 Nepořádek kolem kontejnerů na ul. Družební
Pan P. Kurfürst (email ze dne 26.9.2024) upozornil, že opakovaně urgoval TSMO na nevyvezené kontejnery a
nepořádek kolem nic. Upozorňuje na  nedostatečnou kapacitu kontejnerů a využívání kontejnerů provozovately
obchodů a dalších zařízení v parteru domu pro likvidaci odpadu vzniklého při jejich podnikatelské činnosti.

Usnesení:
KMČ podává podnět na OMZOH. 

Pro: 0 Proti: 0 Zdržel se: 0

5.7 Chodník na ul. Zikova
Pan L. Veselý (email ze dne 30.9.2024) podal podnět na vyznačení pěšího chodníku na okraji vozovky na ul.
Zikova (20-28), domnívá se, že zařazení požadavku na vybudování chodníku v lokalitě bude trvat příliš douho. 

Usnesení:
Požadavek na vybudování chodníku je již vložen v DIP, v dlouhodobém investičním plánu.

Pro: 0 Proti: 0 Zdržel se: 0

5.8 Seřezávání dřevin
Komise diskutovala vertikální ořez dřevin veřejné zeleně, kdy větve nevhodně zakrývajíc dopravní značky,
zasahují do pakovacích míst pro automobiliy, či přímo překžejí chodcům na chodních.  

5.9 Křižovatka Schweitzerova x Velkomoravská
Komise diskutovala délka intervalů na nově rekonstruované křižovatce Schweitzerova x Velkomoravská (u
supermarketu Lidl).

5.10 Oprava chodníků v r .2025

Komise diskutovala, které chodníky navrhnout pro rekonstrukci v r. 2025. Rozhodla o dokončení
rozpracovaných rekonstrukcí, tj. v ul. Valdenaksá (projekt č. 1) a v ul. U Kapličky (projekt č. 2). 

5.11 Kultivace veřejných prostranství

Manželé Berkovi podali podněty na zlepšení veřejných prostranství na ul. Trnkova. 
1) Výstavba nového dětského hřiště a také oprava a doplnění herních prvků na tom stávajícím.
2) Opravu chodníků, především chodník podél azylového domu.
3) Revitalizace mlatové pěšiny ve vnitrobloku u zmíněného dětského hřiště. 

Usnesení:
Komise děkuje za podnět, který zohledníme v příštím plánovaní.

Pro: 0 Proti: 0 Zdržel se: 0

5.12 Cyklostezka na ul. Rožňavská

Pan Kvapil vyjádřil názor na "kontroverzní" cyklostezku lemující restaurační zařízení Bohemia. Domnívá se, že
cyklostezka i přilehlá hřiště jsou navržena správně, problém spatřuje předzahrádce restaurace.
 

Usnesení:
Komise bere názor na vědomí. Klíčem k řešení problému je ohleduplnost a zodpovědnost projíždějících cyklistů,
stejně jako hostů restauračního zařízení.

Pro: 0 Proti: 0 Zdržel se: 0

5.13 Odpadkové koše vnitroblok Trnkova/Zikova
Pan L. Veselý (email ze dne 2.9.2024) žádá o pořízení a umístění odpadkového koše v blízkosti laviček u
dětského hřiště ve vnitrobloku Zikova/Trnkova ulice za bytovými domy Zikova 26-24. 

Usnesení:
Komise bude řešit v rámcinákupu odpadkových košů v naší MČ.

Pro: 0 Proti: 0 Zdržel se: 0

5.14 Cyklostezka
Paní Z. Novotná (email ze dne 2.9.2024, také osobně) podala podnět k umístění dopravní značky povolující
cyklistům vjezd v obou směrech na ul. Republikánská z důvodu umožnění legálního vjezdu cyklistů do a ze



Sokola. 

Dále vznesla dotaz na termín a způsob opravy silnice U dětského domova, propojení cyklostezky. 
 
Upozornila na nutnost, způsob a termín vybudování chodníků/zpevněných cest pro chodce, rodiče s kočárky,
důchodce, děti na ulicích U rybářských stavů a Rybářská.

Usnesení:
Komise vzala podněty na vědomí a číní požadavky na MMOL.

Pro: 0 Proti: 0 Zdržel se: 0

5.15 Rušení nočního klidu - Bohemia

Pan Kvapil upozornil, v návaznaosti na bodu 3.1 "Rušení nočního klidu na ul. Rožňavská", zápis č.9/2024, že se
domnívá, že k rušení nočního klidu dochází v této lokalitě také z hostinského zařízení Bohemia (uklízení laviček
z předzahrádky, hluk z restaurace).

Usnesení:
Komise v případě rušení nočního klidu doporučuje kontaktovat Městskou policii (tel. 156).

Pro: 0 Proti: 0 Zdržel se: 0

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

6.1 Vyjádření k S-SMOL/223848/2024/OMAJ/Tom
Vyjádření k prodeji, případně k pachtu pozemku parc. č. 543/20 zahrada o výměře 147 m2 v k. ú. Nové Sady u
Olomouce, obec Olomouc. 

Usnesení:
Komise doporučuje prodej předmětné nemovitosti.

Komise souhlasí
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

7 Nové požadavky

1 Seřezávání větví stromů

Komise vznáší dotaz, jak je (a jak případně bude) realizováno seřezávání větví stromů ve výšce 1-3 m. Nejen v
naší městské části se lze setkat se zanedbanou údržbou větví stromů. Větve tak nepříjmeně zasahují do výšky
chodců, případně komplikují parkování automobilů, zakrývají dopravní značky, které přes větve nejsou vidět. Je
tento problém ze strany TSMO nebo OMZOH nějak řešen?

2 Úprava kontejnerového stání na ul. Střední Novosadská

Komise žádá ODÚR o nárh možného řešení (např. vybudování zálivu) nebezpečné situace na ul. Střední
Novosadská, kde nebezpečně umístěné kontejnery představují dopravní riziko pro cykllisty a vyjíždějící
automobily (GPS: 49.5764775N, 17.2576711E). Přes zde umístěné kontejnery je provoz nepřehledný.

3 Nefuknční amplióny

Ampliony pro hlášení místního rozhlasu jsou špatně seřízeny, proto si občané stěžují na nesrozumitelnost
hlášení. Ta je jednak způsobena špatným nastavením hlastosti, ale také nesrozumitelným čtením zpráv. Komise
žádá o sjednání nápravy.

4 Noční parkování nákladních dodávek v MČ Nové Sady

Komise vznáší, kdy konečně bude zaveden zákaz nočního parkování nákladních dodávek v MČ Nové Sady.
Parkující nadměrné dodávky komplikují parkování osobním automobilům, značně komplikují bezpečnost pro
přechod silnice (chodcům, ale i kočákům), činí ulici dopravně nepřehlednou. 

5 Pokračování rekonstrukce ul. Rokycanova

Komise vznáší dotaz, zda bude pokračovat rekonstrukce ul. Rokycanova, dál k ul. Za Poštou, případně k ul.
Jakoubka ze Stříbra. 

6 Kontejnery na ul. Družební

Komise požaduje (po OMZOH) prověření využívání kontejnerů na ul. Družební (vedle bytového domu Družební
2), kde i přes urgence místních obyvatel dochází přeplnění kontejnerů. Může se jednat o zneužívání kontejnerů
místními podnikatelskými subjekty.



7 Posouzení podnětu p. Veselého

Žádáme o posouzení podnětu (ODÚR) pana L. Veselého na možnost horizontálního vyznačení chodníku na
okraji vozovky na ul. Zikova (20-28) pro bezpečnější pohyb chodců, na úkor parkovacích míst pro automobily. 

8 Intervaly semaforů na křižovatce Schweitzerova x Velkomoravská

Komise žádá o posouzení délky intrevalu semaforu na nově rekonstruované křižovatce Schweitzerova x
Velkomoravská. Interval na odbočení vlevo je krátký a zejména v ranních hodinách vznikají dlouhé kolony,
blokující ul. Schweitzerova.

9 Označení cyklostezky - cyklisté v obou směrech

Komise žádá o úmístění dopravní značky (cedule) "cyklisté v obou směrech" na ul. Republikánská. V ulici je
značný provoz, je vhodné upozornit řidiče, že mohou očekávat cyklisty v protisměru.

10 Dotaz na termín opravy silnice v ul. U Dětského domova

Komise se dotazuje na termín realizace opravy silnice u dětského domova, kdy dojde k propojení silnice od
dětského domova. Dále se dotazuje, zda je v souvislosti s realizací stavby plánována výstavba chodníku.
Případně, zda by bylo možné realizovat alespoň vytvoření pěšiny s využití betonových šlapáků.

8 Obecné informace

8.1 Různé
Členové Komise diskutovali kompetence řádových členů KMČ a jejích mandát na veřejných jednáních. 

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 10 / 2024

Datum schválení zápisu: 25. 11. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Bc. Hampl Stanislav, DiS.

Zapsal/a:
doc. RNDr. Vašut Radim Jan, Ph.D.

Ověřil/a:
Bc. Hampl Stanislav, DiS.


